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Allmänhetens frågestund och ledamöternas frågestund 
 
Allmänhetens frågestund 

1. Arne Falk frågar kultur-och fritidsnämndens andre vice ordförande 

varför pensionärer inte kan bada gratis i Lidhult och Ryssby, utan bara i 

Ljungby. 

 
Kultur-och fritidsnämndens andre vice ordförande Matija Rafaj (S) 

svarar att nämnden från början hade simhallen i Ljungby i tankarna när 

förslaget om gratis bad lades fram, att de inte tänkte på de övriga två 

simhallarna då,  men att de givetvis tar med sig den här frågan.  

 

Ledamöternas frågestund 

1. Christian Johansson (V) frågar tekniska nämndens ordförande vart 

personalen i hemtjänsten i Kånna ska ta vägen om tekniska förvaltningen 

säljer Kånna-skolan som ett 20-tal personer inom hemtjänsten nu har 

som grupplokal. 

 

Tekniska nämndens ordförande Karl-Gustaf Sundgren (C) svarar att det 

finns intressenter som har ställt frågan om de får köpa Kånna-skolan och 

att nämnden tar ställning till den frågan så småningom. 


